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2022-05-06
Kommunledningskansliet, Politisk beredning och samordning 
Fanny Pettersson Bergström

Svar på interpellation om avgift för bombesök i 
hemtjänsten

1. Ja, de gick ner först men ökade igen i oktober. Varför bombesöken först
minskade för att sedan öka igen är en fråga vi ställer oss. Vi är inte nöjda
och har inte haft önskvärd effekt utifrån hanteringen av utförarna. Vi vidtar
ytterligare åtgärder för att säkerställa att hanteringen nu blir korrekt.

2. Det totala antalet hemtjänstbesök räknar VON inte. Men utifrån de 26 000
bombesök vi hade innan avgiften kom till i maj 2021 fram till februari 2022
så har bombesöken ändå minskat med 25%.

3. Besparingen är 1 miljon kronor, av det är 50 000 kronor intäkt från kund.

Carina Wallin (S)

Ordförande Vård- och omsorgsnämnden
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